
Protokół Nr 33/22
z posiedzenia on-line Komisji  Spraw Społecznych, które odbyło się w dniu 27 stycznia
2022r. o godz. 9,30.

Posiedzeniu przewodniczył Pan Piotr Duraj – Przewodniczący ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1)

Radni zostali skutecznie powiadomieni o terminie Komisji.

Porządek obrad :
1. Przyjęcie porządku obrad.
2.  Przyjęcie  protokołu  z  posiedzenia  Komisji  Spraw  Społecznych  nr  32/21  z  dnia
21 grudnia 1 grudnia 2021r. 
3.  Zaopiniowanie projektu uchwały ws  przyjęcia Programu Wsparcia Rodziny dla Miasta
Pabianic na lata 2022-2024.
4.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  ws  przyjęcia  Strategii  Rozwiązywania  Problemów
Społecznych dla Miasta Pabianic na lata 2022-2027
5. Zaopiniowanie projektu uchwały ws przyjęcia Programu przyjęcia Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta
Pabianic na 2022 rok
6.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  ws  nadania  Statutu  Miejskiemu  Centrum  Pomocy
Społecznej w Pabianicach
7. Przyjęcie sprawozdania z działalności KSS za 2021 rok.
8. Przyjęcie planu pracy KSS na 2022 rok.
9. Sprawy różne: sprawozdanie z działalności Miejskiej rady Seniorów za rok 2021.

Ad.1
Przewodniczący Komisji Pan Piotr Duraj (dalej: Przewodniczący Komisji) przywitał radnych
i  zaproszonych  gości,  którzy  dołączyli  do  posiedzenia  on-line  KSS.  Odczytał  listę
obecności radnych, którzy są członkami KSS. Wszyscy radni obecni.

Do porządku obrad nie było uwag (zał. nr 2). Porządek przyjęto.

Ad. 2
Przyjęcie protokołu nr 32/21 z dnia 21 grudnia 2021r. Uwag nie było, protokół uważam
za przyjęty. 

Ad. 3
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  ws  przyjęcia  Programu  Wsparcia  Rodziny
dla     Miasta Pabianic na lata 2022-2024. - (zał. nr 3)

Dyrektor Miejskiego Centrum Pomocy Społecznej Pani Katarzyna Cegiełka (dalej:
Dyrektor  MCPS) przedstawiła  projekt  ww.  uchwały:  Głównym  celem  tego  programu
jest skuteczne  wspieranie  rodziny  w  funkcji  opiekuńczo-wychowawczej,  gdzie
ogromną rolę  odgrywa  zintegrowanie  i  usystematyzowanie  działań  różnych  instytucji
na rzecz  rodzin  z  problemami,  zwłaszcza  z  problemami  opiekuńczo-wychowawczymi.
Jeśli chodzi  o  MCPS  rodziny  mogą  skorzystać  z  najprzeróżniejszych  form  wsparcia,
od świadczeń  pieniężnych,  niepieniężnych,  świadczeń  rodzinnych  i  poradnictwa
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specjalistycznego.  Najważniejszymi  przyczynami  udzielania  pomocy  jest  ubóstwo,
choroba,  bezrobocie,  niepełnosprawność  i  bezradność  w  sprawach  opiekuńczo-
wychowawczych.  Rodzin  z  problemami  opiekuńczo-wychowawczymi  w  2020r.
mieliśmy 243.  Ogromna  rolę  w  pomocy  tym  rodzinom odgrywają  zarówna  pracownicy
socjalni,  jak  i  asystenci  rodziny  oraz  specjaliści,  którzy  również  pracują  w  naszym
Ośrodku,  zajmujący  się  pomocą  osobom  z  uzależnieniami.  Rodzin  które  skorzystały
z pomocy  asystenta  rodziny  w  2020r.  było  143,  z  czego  54  rodziny  to  zobowiązane
przez sąd  do  pracy  z  asystentem  rodziny.  Dużą  rolę  odgrywa  też  Placówka
wsparcia dziennego  Junior,  do  której  uczęszczają  często  dzieci  z  tych  rodzin,
korzystają tam  z  zajęć  terapeutycznych,  socjoterapeutycznych,  psychologicznych,
logopedycznych.  W  Placówce  jest  możliwość  wyrównywania  szans,  współdziałanie
w grupie.  Placówka  organizuje  szereg  zajęć  dla  dzieci,  w  tym  półkolonie,  a  także
dożywianie. Także ogromna rola pracowników socjalnych MCPS w pomocy tym rodzinom,
a  także  współpraca  z  innymi  podmiotami  na  ternie  miasta,  tak  aby  spróbować
wyprowadzić większość rodzin z takich problemów, aby było ich jak najmniej.

Uzasadnienie  do  uchwały:  Zgodnie  z  treścią  art.  176 ustawy z  dnia  9  czerwca
2011 r.  o  wspieraniu  rodziny  i  systemie  pieczy  zastępczej  jednym  z  kluczowych
zadań własnych  gminy  jest  opracowanie  i  realizacja  3-letnich  gminnych  programów
wspierania rodziny.

Program Wspierania Rodziny dla Miasta Pabianic na lata 2022-2024 skierowany
jest do rodzin mieszkających na terenie miasta Pabianic, ze szczególnym uwzględnieniem
rodzin przeżywających trudności w sferze opiekuńczo-wychowawczej. 

Głównym  celem  Programu  jest  zabezpieczenie  podstawowych  potrzeb  rodzin
i dzieci  oraz  wzmocnienie  roli  i  funkcji  rodziny  jako  naturalnego  środowiska  rozwoju
dziecka.  Realizacja  działań  w  ramach  Programu  ma  przede  wszystkim  poprawić
sytuację dziecka  i  rodziny  jak  również  jakość  ich  życia,  wzmocnić  poczucie
bezpieczeństwa  socjalnego,  a  także  więzi  rodzinne.  Ponadto  ma  udoskonalić  metody
pracy z rodziną, mające na celu utrzymanie dziecka w jego naturalnej rodzinie lub jego
powrotu  do  rodziny  oraz  zmniejszyć  wydatki  ponoszone  przez  miasto  w  związku
ze współfinansowaniem kosztów pobytu dzieci w pieczy zastępczej. 

Projekt  ww.  uchwały  został  poddany  konsultacjom  w  trybie  określonym
w § 18 załącznika  do  uchwały  nr  VI11/88/15  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  z  dnia
26 marca 2015 r. w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji  z mieszkańcami
Miasta  Pabianic  oraz  z  organizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami  wymienionymi
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego
i o wolontariacie  z  uwzględnieniem  zmian  wprowadzonych  uchwałą  nr  XIII/142/15
Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 25 czerwca 2015 r. i nr VI/68/19 z dnia 24 kwietnia
2019 r. 

Konsultacje  zostały  przeprowadzone  w  terminie  od  16  grudnia  2021  r.  do
30 grudnia 2021 r. W związku z powyższym podjęcie uchwały jest zasadne. 

Radna Bożenna Kozłowska: jak wygląda sytuacja jeśli chodzi o pomoc rodzinom, ile ich
było w 2019r., 2020r i 2021r., czy ta liczba rośnie?

Dyrektor  MCPS:  liczba  rodzin  zobowiązanych  do  współpracy  przez  sąd  uległa
zdecydowanie zwiększeniu, w 2018 było ich 19, a w 2020 – łącznie 143, w tym 54 rodziny
skierowane przez sąd, w 2021r. łącznie 133 rodziny, w tym 21 skierowane przez sąd.

Wobec braku dalszych pytań, Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie.
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Głosowanie  jawne  imienne  (zał.  nr  4):  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  ww.  projektu
uchwały  –  8,  przeciw  -  0,  wstrzymało  się  –  0,  nie  brało  udziału  w  głosowaniu  –  1.
Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 4
Zaopiniowanie projektu uchwały ws przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów
Społecznych dla Miasta Pabianic na lata 2022-2027 (zał. nr 5)

Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Gospodarczych  Pani  Ewa  Smuga
(dalej Naczelnik  WSSiG) omówiła  projekt  ww.  uchwały:  Strategia  Rozwiązywania
Problemów Społecznych to  obszerny materiał  poprzedzony diagnozą i  dostosowaniem
do zidentyfikowanych  potrzeb  społecznych.  Planowane  sposoby  zaspokajania  tych
potrzeb  są  kontynuacją  tego,  co  było  realizowane  w  okresie  obowiązywania
poprzedniej strategii,  ale  wzbogacone  o  nowe  możliwości,  rozwiązania.  Przyjęte  cele
strategiczne  i operacyjne  zostały  sformułowane  na  skutek  analizy  systemu  pomocy
społecznej,  sytuacji  rodzin,  profilaktyki  uzależnień,  problemu  przemocy  w  rodzinie,
sytuacji seniorów,  osób  niepełnosprawnych,  systemu  ochrony  zdrowia,  zdrowia
psychicznego,  problemu  ubóstwa,  wykluczenia  społecznego,  problemu  bezrobocia.
W związku  z  tą  analizą  w  strategii  przyjęto  następujące  założenia:  rozszerzenie,
pogłębienie  form  pracy  socjalnej,  szeroką  współprace  międzyinstytucjonalną,  także
z organizacjami  pozarządowymi,  działającymi  w  sferze  pomocy  społecznej,
doprowadzenie  do  życiowego  usamodzielnienia  się  osób  rodzin  i  wzmocnienie
aktywnych postaw,  wdrożenie  modelu  pomocy  zintegrowanej,  który  będzie  tworzył
lokalny system  rozwiązywania  problemów  społecznych.  Jest  też  przyjęte  mierzenie
się z tzw.  nowymi  ryzykami  socjalnymi  czyli  trudnymi  sytuacjami,  pojawiającymi  się
w efekcie zmian zwłaszcza demograficznych. Na to również musimy być przygotowani.
Zapisy  zawarte  w  Strategii  będą  realizowane  zgodnie  z  wytyczonymi  działaniami,
ale oczywiście  w  skali  i  harmonogramie  zależnej  od  możliwości  finansowych  miasta,
to też musimy mieć na uwadze.  Strategia będzie poddawana okresowym weryfikacjom,
koniecznym  modyfikacjom,  z  uwagi  na  zmieniającą  się  rzeczywistość  społeczno-
ekonomiczną, zidentyfikowane potrzeby społeczności lokalnej i  przepisy prawa. Wiemy,
że te potrzeby w tej  chwili  zmieniają się dosyć dynamicznie, są spowodowane również
istniejącym  stanem  pandemii  i  zmieniającym  się  systemem  przepisów  prawnych.
Zakładamy,  że  realizacja  tej  Strategii  powinna  przyczynić  się  do  poprawy  jakości
życia mieszkańców. Staraliśmy się, aby była ona też takim materiałem w oparciu o który
mogą  być  realizowanie  programy  gminne,  te  założenia  muszą  być  zbieżne.
Dlatego do opracowania Strategii  powołany został  zespół  składający się aż z 19 osób,
reprezentujących  różne  instytucje,  różne  środowiska.  Ten  zespół  współpracował
na bieżąco  z  firmą  zewnętrzną,  która  realizowała  zlecenie  przygotowania  Strategii
na bazie  przeprowadzonej  wcześniej  szerokiej  diagnozy  problemów  społecznych.
Dokument który powstał szeroko porusza wszystkie aspekty naszego życia społecznego,
proszę o pozytywne zaopiniowanie. 

Uzasadnienie  do  uchwały:  Konieczność  opracowania  Strategii  Rozwiązywania
Problemów Społecznych wynika wprost z art. 17 ust. 1 ustawy z dnia 12 marca 2004 r.
o pomocy  społecznej,  jako  obowiązkowego  zadania  własnego  gminy.  Strategia  ta,
zawiera w  szczególności  diagnozę  sytuacji  społecznej,  prognozę  zmian  oraz  określa
cele strategiczne, wyznacza kierunki niezbędnych działań, sposób ich realizacji, a także
ramy finansowe oraz wskaźniki realizacji działań/zadań. 

Strategia  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  dla  Miasta  Pabianic  na  lata
2022-2027 jest wieloletnim dokumentem strategicznym, mającym na celu rozwiązywanie
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problemów  społecznych  na  terenie  miasta.  Kluczową  misją  strategii  jest  zbudowanie
skoordynowanych i kompleksowych działań w stosunku do rodzin, dzieci, seniorów, osób
z niepełnosprawnościami  i  zagrożonych  wykluczeniem społecznym,  a  także  kreowanie
rozwiązań temu służących, przez zapewnienie im godnych i bezpiecznych warunków życia
w lokalnym środowisku. 

Działania w ramach Strategii ukazują szanse na skuteczne wyjście osób i rodzin
wskazanych wyżej zbiorowości, z kręgu świadczeniobiorców pomocy społecznej. Pozwolą
one  również  na  skuteczne  rozwiązanie  problemów  poszczególnych  grup  docelowych,
wzmocnią działania partnerskie instytucji i organizacji pozarządowych. 

Projekt  ww.  uchwały  został  poddany  konsultacjom  w  trybie  określonym
w § 18 załącznika do uchwały nr VIII/88/15 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 26 marca
2015  r.  w  sprawie  zasad  i  trybu  przeprowadzania  konsultacji  z  mieszkańcami  Miasta
Pabianic oraz z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie
z uwzględnieniem  zmian  wprowadzonych  uchwałą  nr  XIII/142/15  Rady  Miejskiej
w Pabianicach z dnia 25 czerwca 2015 r. i nr VI/68/19 z dnia 24 kwietnia 2019 r. 

Radna Bożenna Kozłowska: kiedy była przyjmowana poprzednia Strategia i jaki był koszt
opracowania dla firmy zewnętrznej?

Naczelnik  WSSiG:  poprzednia  była  opracowana w 2016r.  Koszt  dla  firmy zewnętrznej
w 2021r. to 10 tysięcy zł.

Radny  Piotr  Różycki:  do  kiedy  mamy  program  pomocy  psychiatrycznej  dla  dzieci
i młodzieży,  realizowany  w  PCM  i  skąd  wiadomo,  że  będzie  przedłużony,  a  jeśli
nie wiadomo, to dlaczego jest ujęty w strategii ? Bardzo dużo rzeczy mamy w tej strategii
literówek  np.  pandemia  Sars-cov  2.  Nie  ma czegoś  takiego  jak  pandemia  Sars-cov2,
jest pandemia  koronowianina  tudzież  pandemia  Covid-19.  Sars-ov2  jest  patogenem,
który przyczynia  się  do  rozprzestrzeniania  wirusa.  Covid  19  to  jest  prawidłowy  zapis.
Poza tym  chodzi  mi  o  zakładkę  rezultaty  np.  w  tabeli  od  strony  92,  czy  rezultatem
jest zintensyfikowanie  działań  mających  na  celu  współpracę  z  NGO  przy  zadaniu
współpraca  z  organizacjami  pozarządowymi  prowadzącymi  działalności  na  rzecz  osób
starszych  i  z  niepełnosprawnościami  oraz  wspieranie  ich  działalności?  Jakbym  nie
rozumiał  pojęcia  rezultatu,  to  w  żadnym  tego  zapisu  nie  można  nazwać  rezultatem,
to jest jedne  z  wielu  przykładów.  W  mojej  ocenie  są  to  środki,  które  pozwalają
osiągnąć rezultaty  a  nie  rezultaty.  To  jest  w  ogóle  niepolonistycznie,  nie  definicyjnie.
Proszę o zweryfikowanie tej tabelki jeszcze z kimś przed sesją i mi to na sesji wyjaśnić,
może ja się mylę. Aczkolwiek wg mojej wiedzy posiadanej na pewno nie można nazwać
rezultatami zapewnienie wsparcia osobom z zaburzeniami psychicznymi. To jest strategia,
to powinno być określone precyzyjnie, definicyjnie to nie są rezultaty, to są środki do celu.

Naczelnik WSSiG: zapewniam, że jest to rezultat, nie zawsze pojęcia w języku polskim
nie zawsze  są  zbieżne  z  pojęciami  w  języku  prawniczym  czy  socjologicznym,  które
są przyjęte  tutaj.  Oczywiście  ja  wyjaśnię,  ale  proszę  mi  wierzyć,  że  w  tym przypadku
w tym pojęciu rezultaty mieszczą się właśnie te określenia.

Radny Piotr Różycki: kiedy ten punkt pomocy psychicznej rozpocznie działalność i gdzie
ma konkretnie siedzibę i kiedy będą pierwsze wizyty?
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Naczelnik WSSiG: ten punkt już zaczął działalność, można już umawiać wizyty,  mieści
się w  PCM  w  tym  miejscu,  gdzie  był  SOR  podczas  remontu,  na  parterze.  Te  wizyty
bezpośrednio  realizuje  Szpital  im.  Babińskiego,  który  tutaj  ma  swoich  przedstawicieli
lekarzy i psychologów. Przygotuję informację, kiedy te wizyty się rozpoczną.

Wobec braku dalszych pytań, Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie.

Głosowanie  jawne  imienne  (zał.  nr  6):  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  ww.  projektu
uchwały – 8, przeciw - 1, wstrzymało się – 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 5
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  ws  przyjęcia  Programu  Profilaktyki
i     Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii
dla     Miasta Pabianic na 2022 rok (zał. nr 7)

Naczelnik WSSiG omówiła projekt ww. uchwały. Projekt przygotowany na rok 2022
jest  o  tyle  nowatorski,  że  skupia  oba  programy  czyli  przeciwdziałania  alkoholizmowi
i narkomani.  W tym roku przygotowaliśmy projekt  skomasowany z obu tych  obszarów,
z uwagi na to, że 3 stycznia 2022 pojawiła się zmiana do ustawy o zdrowiu publicznym,
która  przewiduje  połączenie  obu  tych  programów.  Posiada  również  zapis,  że  jeżeli
gminy przygotują programy oddzielne, to będą one obowiązywały tylko do 31 marca br.,
po tej  dacie  powinny  być  programy  połączone.  Program  przygotowany  również
na podstawie diagnozy, informacji od instytucji współpracujących przy realizacji programu
czyli  od realizatorów, partnerów. Natomiast program przy przygotowywaniu konkretnych
zadań,  działań,  które  będą  realizowane  na  terenie  miasta,  przyjęliśmy rekomendacje.
W tych rekomendacjach przyjęliśmy, ze konieczne jest zwiększenie nacisku na promocje,
kształtowanie  postaw  prozdrowotnych,  prospołecznych,  na  wzmacnianie  czynników
prospołecznych  oraz  ograniczanie  czynników  ryzyka  w  celu  opóźnienia  inicjacji
alkoholowej, narkotykowej. Skupiliśmy się też na dobie pandemii, czyli koniecznie chcemy
wprowadzić  działania  koncentrujące  się  na  zwiększeniu  odporności  dzieci,  młodzieży
na różne  skutki  tej  sytuacji  kryzysowej.  Chcielibyśmy też  poszerzyć  oferty  programów
rekomendowanych   z  zakresu  profilaktyki  uzależnień.  Chcielibyśmy,  aby  realizatorami
tych programów również były szkoły.  Chcielibyśmy dopasować działania do standardów
profilaktyki,  również poprzez edukacje realizatorów tych działań. Dlatego przewidujemy
szkolenia,  kursy  dla  realizatorów  działań,  żeby  rzeczywiście  ta  wiedza  była  na  tyle
szeroka,  żeby  prawidłowo  realizować  zadania.   Chcemy również  poszukiwać  nowych
rozwiązań, które pozwoliłby dotrzeć również do dorosłych mieszkańców naszego miasta.
Chcielibyśmy realizować kampanie informacyjne, w tym dotyczące trzeźwości na drogach,
ryzyka  nadużywania  alkoholu  i  przyjmowania  środków psychotropowych  przez  kobiety
w ciąży,  szkolenia  dla  sprzedawców  alkoholu.  Chcemy  aby  Miejska  Komisja
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  dokonywała  kontroli  tych  sprzedawanych
alkoholi,  czyli  kontynuowała  działalność  z  poprzednich  lat.  Ponieważ  w  przepisach
pojawiło  się  pojęcie  uzależnień  behawioralnych,  ujęliśmy  je  również   w  programie
i chcielibyśmy też skupić uwagę realizatorów programu na tych potrzebach. Poszerzenie
oferty  pomocowej  dla  osób,  dzieci  nadużywających  czynności  czyli  uzależnienia
od internetu,  związanych  z  korzystaniem  ze  sprzętu  elektronicznego.  Chcieliśmy
również dążyć  do  poszerzenia  oferty  profilaktycznej  działań  środowiskowych  czyli  iść
w kierunku zwiększenia zajęć w świetlicy środowiskowej, placówce wsparcia dziennego.
Na  realizacje  tego  programu  zabezpieczyliśmy  środki  w  wysokości  1,5  mln  zł
i przeznaczyć je na realizacje omówionych zadań i działań.
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Uzasadnienie do uchwały:  Zgodnie z art. 4' ust. 2 ustawy z dnia 26 października
1982  r.  o  wychowaniu  w  trzeźwości  i  przeciwdziałaniu  alkoholizmowi,  rady  gminy
zostały zobowiązane  do  uchwalenia  programu  profilaktyki  i  rozwiązywania  problemów
alkoholowych  oraz  przeciwdziałania  narkomanii,  stanowiącego  część  strategii
rozwiązywania  problemów  społecznych,  który  uwzględnia  cele  operacyjne  dotyczące
profilaktyki  i  rozwiązywania  problemów alkoholowych  oraz  przeciwdziałania  narkomanii
określone w Narodowym Programie Zdrowia na lata 2021-2025. 

Program określa cele i zadania gminy wynikające z ustawy z dnia 26 października
1982  r.  o  wychowaniu  w  trzeźwości  i  przeciwdziałaniu  alkoholizmowi,  ustawy  z  dnia
29 lipca  2005  r.  o  przeciwdziałaniu  narkomanii  oraz  z  rozporządzenia  Rady Ministrów
z dnia 30 marca 2021r. z Narodowego Programu Zdrowia na lata 2021-2025. Prowadzenie
działań związanych z profilaktyką uzależnień należy do zadań własnych gminy. 

Zadania ujęte w Programie stanowią odpowiedź na lokalne potrzeby mieszkańców,
wynikające z diagnozy problemów społecznych. Zaplanowane działania mają charakter
systemowy  i  zmierzają  do  integracji  oraz  wzmocnienia  oddziaływań  na  rzecz
przeciwdziałania uzależnieniom na terenie miasta poprzez zintensyfikowanie współpracy
pomiędzy  placówkami,  instytucjami,  organizacjami  pozarządowymi  realizującymi
zadania informacyjno-edukacyjne,  profilaktyczne,  wspierające,  z  zakresu  leczenia,
terapii oraz rehabilitacji i redukcji szkód. 

Program  jest  wyrazem  dążenia  samorządu  lokalnego  do  stworzenia  warunków
sprzyjających  zachowaniu  zdrowia  fizycznego  i  psychicznego  mieszkańców  Pabianie,
właściwego  wychowania  młodego  pokolenia  oraz  zachowania  ładu  i  porządku
publicznego.

Wobec braku dalszych pytań, Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie.

Głosowanie  jawne  imienne  (zał.  nr  8):  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  ww.  projektu
uchwały – 8, przeciw - 0, wstrzymało się – 1. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 6
Zaopiniowanie projektu uchwały ws nadania Statutu Miejskiemu Centrum Pomocy
Społecznej w Pabianicach (zał. nr 9)

Dyrektor MCPS omówiła projekt ww. uchwały: zmiany w statucie dotyczą generalnie
zmiany  organizacyjnej  w  naszej  jednostce.  Chcemy  usprawnić  nasze  działania,
zoptymalizować  je,  tak,  aby  osoby  potrzebujące  naszego  wsparcia  mogły  trafiać
bezpośrednio do wydziału, w którym ich sprawa będzie załatwiona od początku do końca.
Dlatego  chcemy  połączyć  niektóre  działania  niektórych  komórek  bądź  zlikwidować
niektóre, dzięki temu uda nam się usprawnić te działania. 

Uzasadnienie do uchwały: W związku z reorganizacją Miejskiego Centrum Pomocy
Społecznej  w  Pabianicach,  polegającą  na  zwiększeniu  kompetencji  i  zakresu  działań
komórek  organizacyjnych  oraz samodzielnych  stanowisk,  a  także  likwidacji  w  jego
strukturze  Ośrodka  Profilaktyki  i Integracji  Społecznej  oraz  Wydziału  Administracji  i
Świadczeń,  obowiązujący  Statut   Miejskiemu  Centrum  Pomocy  Społecznej  nadany
Uchwałą nr XXX/403/16 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 8 lutego 2016 r. wymaga
dostosowania do zmian. 

Wobec braku pytań, Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie.
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Głosowanie  jawne  imienne  (zał.  nr  10):  za  pozytywnym  zaopiniowaniem ww.  projektu
uchwały – 8, przeciw - 0, wstrzymało się – 1. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 7
Przyjęcie sprawozdania z działalnosci KSS za 2021r. (zał. nr 11)
Przewodniczący Komisji  przedstawił  sprawozdanie z działalności  KSS za 2021r.,  uwag
nie było.

Głosowanie imienne w sprawie przyjęcia ww. sprawozdania (zał nr 12): za - 8, przeciw - 0,
wstrzymało się – 1. Sprawozdanie przyjęte.

Ad. 8
Przyjecie planu pracy KSS na 2022 rok. (zał. nr 13)
Przewodniczący Komisji  przedstawił  plan pracy KSS na 2022,  zapytał,  czy są jeszcze
jakieś propozycje, nie było. 

Głosowanie jawne imienne (zał. nr 14) ws przyjęcia planu pracy KSS na 2022r.: za - 8,
przeciw - 0, wstrzymało się – 0, nie brało udziału w głosowaniu – 1. Plan pracy na 2022r.
przyjęty.

Ad. 9
Sprawy różne. 
-  sprawozdanie  z  działalności  Miejskiej  Rady  Seniorów  w  Pabianicach  za  rok  2021
(zał. nr 15). Uwag nie było 

Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godz. 10,10.

Protokołowała:                        Przewodniczył::

    Magdalena Witkowska                                                                    Piotr Duraj 
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